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8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.12.2015  
 
 
Mgr. Pristáš: 
Pýtali sa ma občania na ulici Krajnej, že či sa neplánuje v budúcom roku s opravou chodníka, 
ktorý je tam, na tej ulici je len jeden tam po jednej strane. Chcel by som sa opýtať, či sa 
neplánuje v budúcom roku oprava cesty na Ulici Šrobárovej, tá je v dezolátnom stave.  
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade opravy chodníka na ulici Krajnej, je to zároveň aj záležitosť rozpočtu a investícií, 
ktoré budú určené práve na opravy komunikácii. V prípade Ulice Šrobárovej hovoríme 
o dlhodobom probléme, o ktorom zrejme viete pán poslanec. Ten je súčasťou riešenia v rámci 
vybudovania TIOPu. Za predchádzajúceho vedenia sa tento problém vyriešil tak, že sa 
vyfrézoval povrch. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 14.12.2015 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


